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Na stan 7 członków komisji w posiedzeniu udział wzięło 7 (w tym 4 członków w trybie 

zdalnym)  – lista obecności w załączeniu. 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji – Dawid Bondarenko. 

Protokołowała referent Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu Miejskiego w Olecku – 

Sylwia Barszczewska. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 Burmistrz Olecka – Karol Sobczak, 

 Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch, 

 Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski, 

 Skarbnik Gminy – Irena Osmycka, 

 Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami – 

Alicja Szałkowska, 

 Kierownik Wydziału Dochodów i Egzekucji – Monika Dudycz-Stefanowska , 

 Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław 

Drozd, 

 Kierownik Wydziału Spraw Społecznych, Zdrowia i Bezpieczeństwa – Ewa Zalewska-

Drozd; 

 Kierownik Wydziału Edukacji – Anna Mitin. 

Przewodniczący Komisji – Dawid Bondarenko 

przywitała przybyłych na posiedzenie komisji i przedstawiła proponowany porządek 

posiedzenia:  

1. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

2. Opracowanie planu pracy Komisji na 2021 rok. 

3. Sprawy wniesione.  

4. Wnioski Komisji. 

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek obrad. 
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Do punktu 1 – Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej.  

a) projekt uchwały w sprawie uchwalenia ramowego planu pracy Rady Miejskiej w 

Olecku na rok 2021 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

szczegółowo omówił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Przewodniczący Komisji – Dawid Bondarenko 

dodał, że tematy zaproponowane do planu pracy komisji są również tematami w planie 

pracy Rady Miejskiej. 

Pytań, ani uwag nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

ramowego planu pracy Rady Miejskiej w Olecku na rok 2021. 

b) projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w Olecku na rok 2021 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

szczegółowo omówił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań, ani uwag nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu 

pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku na rok 2021. 

c) projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulicy Parkowej 

Kierownik Wydziału PGN – Alicja Szałkowska 

szczegółowo omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Członek Komisji – Wacław Olszewski 
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zapytał, kto jest inicjatorem przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu oraz co ma 

powstać na tym terenie. 

Kierownik Wydziału PGN – Alicja Szałkowska 

odpowiedziała, że w założeniu jest powstanie lodowiska, natomiast rozpatrywane są różne 

warianty. Jest to teren wpisany do rejestru zabytków, więc współpraca będzie odbywać się z 

konserwatorem zabytków. 

Członek Komisji –Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała, czy na terenie oznaczonym symbolem MU też będą zmiany. 

Kierownik Wydziału PGN – Alicja Szałkowska 

odpowiedziała, że przewidywane są zmiany w zakresie przebiegu drogi lokalnej oraz terenów 

przeznaczonych pod zabudowę mieszkalną. Większość terenów jest przeznaczona już w tej 

chwili pod zabudowę mieszkalną wielorodzinną. Dwie działki są zabudową mieszkalno-

usługową. Z założenia projekt planu będzie również przewidywał ujednolicenie funkcji na 

terenie sąsiednim do strzelnicy. 

Innych pytań, ani uwag nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja, przy 5 głosach za i 2 głosach wstrzymujących się, pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulicy Parkowej. 

d) projekt uchwały w sprawie nadania medalu „Zasłużony dla Olecka” 

Kierownik Wydziału SZB – Ewa Zalewska-Drozd 

szczegółowo omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań, ani uwag nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie nadania 

medalu „Zasłużony dla Olecka”. 
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e) projekt uchwały w sprawie przekazania petycji według właściwości (z dnia 14 

grudnia 2020 r.) 

Kierownik Wydziału SZB – Ewa Zalewska-Drozd 

szczegółowo omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań, ani uwag nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przekazania 

petycji według właściwości (z dnia 14 grudnia 2020 r.). 

f) projekt uchwały w sprawie przekazania petycji według właściwości (z dnia 20 

grudnia 2020 r.) 

Kierownik Wydziału SZB – Ewa Zalewska-Drozd 

szczegółowo omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań, ani uwag nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przekazania 

petycji według właściwości (z dnia 20 grudnia 2020 r.). 

g) projekt uchwały w sprawie przekazania petycji według właściwości (z dnia 28 

grudnia 2020 r.) 

Kierownik Wydziału SZB – Ewa Zalewska-Drozd 

szczegółowo omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań, ani uwag nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przekazania 

petycji według właściwości (z dnia 28 grudnia 2020 r.). 
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h) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu Wychowania 

Przedszkolnego w Kijewie 

Kierownik Wydziału EK – Anna Mitin 

szczegółowo omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań, ani uwag nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie utworzenia Zespołu Wychowania Przedszkolnego w Kijewie. 

i) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu Wychowania 

Przedszkolnego przy Szkole Podstawowej im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w 

Gąskach 

Kierownik Wydziału EK – Anna Mitin 

szczegółowo omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań, ani uwag nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie utworzenia Zespołu Wychowania Przedszkolnego przy Szkole Podstawowej im. 

Marszałka Józefa Piłsudskiego w Gąskach. 

j) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu Wychowania 

Przedszkolnego przy Szkole Podstawowej w Babkach Oleckich 

Kierownik Wydziału EK – Anna Mitin 

szczegółowo omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań, ani uwag nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 
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Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie utworzenia Zespołu Wychowania Przedszkolnego przy Szkole Podstawowej w 

Babkach Oleckich. 

k) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu Wychowania 

Przedszkolnego przy Szkole Podstawowej w Judzikach 

Kierownik Wydziału EK – Anna Mitin 

szczegółowo omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań, ani uwag nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie utworzenia Zespołu Wychowania Przedszkolnego przy Szkole Podstawowej w 

Judzikach. 

l) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia kryteriów 

obowiązujących w drugim etapie procesu rekrutacyjnego do przedszkola, 

oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz zespołów wychowania 

przedszkolnego prowadzonych przez Gminę Olecko, przyznania liczby punktów dla 

poszczególnych kryteriów oraz określenia niezbędnych dokumentów do 

potwierdzenia spełniania kryteriów 

Kierownik Wydziału EK – Anna Mitin 

szczegółowo omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań, ani uwag nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie określenia kryteriów obowiązujących w drugim etapie procesu rekrutacyjnego do 

przedszkola, oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz zespołów 

wychowania przedszkolnego prowadzonych przez Gminę Olecko, przyznania liczby 
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punktów dla poszczególnych kryteriów oraz określenia niezbędnych dokumentów do 

potwierdzenia spełniania kryteriów. 

m) projekt uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie określenia kryteriów branych pod 

uwagę w postępowaniu rekrutacyjnym do klas pierwszych publicznych szkół 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Olecko dla kandydatów zamieszkałych 

poza obwodem danej szkoły, liczby punktów możliwych do uzyskania za 

poszczególne kryteria oraz dokumentów niezbędnych do potwierdzenia spełniania 

tych kryteriów 

Kierownik Wydziału EK – Anna Mitin 

szczegółowo omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań, ani uwag nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie określenia kryteriów branych pod uwagę w postępowaniu rekrutacyjnym do klas 

pierwszych publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Olecko dla 

kandydatów zamieszkałych poza obwodem danej szkoły, liczby punktów możliwych do 

uzyskania za poszczególne kryteria oraz dokumentów niezbędnych do potwierdzenia 

spełniania tych kryteriów. 

n) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie pomieszczeń 

gospodarczych 

Kierownik Wydziału GKO – Przemysław Drozd 

szczegółowo omówił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań, ani uwag nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na ponowne wynajęcie pomieszczeń gospodarczych. 
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o) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zwolnienia z podatku od 

nieruchomości 

Kierownik Wydziału DE – Monika Dudycz-Stefanowska 

szczegółowo omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań, ani uwag nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości. 

p) projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2021 rok 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

szczegółowo omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. Wspomniała, że 

przygotowywana jest autopoprawka do przedstawionego projektu. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

dodał, że po wysłaniu zaproszenie na sesję wpłynęła umowa do podpisania z Ministerstwa 

Sportu dotycząca pozyskanych środków na przebudowę boiska przy Szkole Podstawowej Nr 

2 w Olecku. Wstępny kosztorys wynosi 2.616.600,00 zł, a przyznane dofinansowanie jest w 

wysokości 846.900,00 zł. 

Członek Komisji - Wacław Olszewski 

twierdził, iż należy przyjąć to dofinansowanie i uporządkować boisko. Zapytał, z jakiego 

tytułu wpłynęła darowizna oraz dlaczego zmniejsza się plan wydatków o kwotę 344.112.25 zł 

na zadaniu pn. „Zwiększenie różnorodności biologicznej fauny i flory dorzecza rzeki Lega w 

Olecku”. 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

odpowiedziała, ze kwota zdjęta z zadania wynika z tego, iż zadanie zostało wykonane i 

oddane w 2020 r., w związku z tym środki zabezpieczone w budżecie na rok 2021 można 

przeznaczyć na inne zadanie. 

Burmistrz Olecka Karol Sobczak 

odpowiedział, że darowizna została wpłacona przez firmę MBK. 
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Członek Komisji – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała na jakie usługi zostanie rozdysponowana darowizna oraz dlaczego zadanie pn. 

„Modernizacja energetyczna budynku przedszkola z Oddziałami Integracyjnymi w Olecku 

przy ul. Zielonej 1” zostało wpisane jako nowe zadanie inwestycyjne oraz czy nastąpił już 

odbiór prac. Zapytała, na jaki okres jest przeznaczona kwota 9.460,00 zł na wczesne 

wspomaganie rozwoju dziecka. 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

odpowiedziała, że dziecko z orzeczeniem o potrzebie wczesnego wspomagania rozwoju 

zostało przyjęte w styczniu. Modernizacja budynku nie jest nowym zadaniem. Zadanie nie 

zostało zakończone w 2020 roku w związku z sytuacją epidemiologiczną COVID-19 i aby 

można było dokończyć inwestycję i ją sfinansować wymagane jest wprowadzenie zadania na 

obecny rok budżetowy. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

dodał, że termin oddania budynku przedszkola przedłużył się z powodu pandemii, ale 

również wystąpił problem z realizacją zamontowania windy. Firma, u której została ona 

zakupiona, z powodu obostrzeń zbankrutowała i żadna inna firma nie chciała podjąć się 

montażu. Przekazał informację, iż prawdopodobnie na początku lutego wpłynie wniosek 

wykonawcy o odbiór inwestycji. Darowizna zostanie przeznaczona według potrzeb. 

Innych pytań, ani uwag nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja, przy 5 głosach za i 2 głosach wstrzymujących się, pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2021 rok. 

r) projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko 

na lata 2021-2031 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

szczegółowo omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań, ani uwag nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 
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Komisja, przy 5 głosach za i 2 głosach wstrzymujących się, pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 

2021-2031. 

s) projekt uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać 

przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności 

w zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia schronisk dla 

bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części 

na terenie Gminy Olecko 

Kierownik Wydziału GKO – Przemysław Drozd 

szczegółowo omówił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań, ani uwag nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja,  przy 6 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się, pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca 

ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie ochrony 

przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także 

grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części na terenie Gminy Olecko. 

t) projekt uchwały w sprawie przekazania petycji według właściwości (z dnia 5 

stycznia 2021 r.) 

Kierownik Wydziału SZB – Ewa Zalewska-Drozd 

szczegółowo omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań, ani uwag nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przekazania 

petycji według właściwości (z dnia 5 stycznia 2021 r.). 

Innych pytań ani uwag nie zgłaszano. 
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Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 2 - Opracowanie planu pracy Komisji na 2021 rok. 

Przewodniczący Komisji – Dawid Bondarenko 

poinformował, że na poprzednim posiedzeniu komisji zgłosił następujące tematy: 

 Stan dróg gminnych na terenach wiejskich oraz plany modernizacji oświetlenia – 

temat zaplanowany na czerwiec; 

 Analiza inwestycji „Modernizacja istniejących sieci w celu ograniczenia strat ciepła 

oraz likwidacji niskiej emisji w systemie ciepłowniczym PEC Olecko”, w tym 

omówienie umowy na zakup ciepła od prywatnego przedsiębiorcy – temat 

zaplanowany na październik. 

Dodał, że tematy zostały również ujęte w ramowym planie pracy Rady Miejskiej w Olecku na 

rok 2021. Zapytał, czy ktoś z radnych zgłasza dodatkowy temat, którym miałaby się zająć 

komisja. 

Zgłoszeń nie było. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie przyjęła plan pracy na 2021 rok. 

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 3 – Sprawy wniesione. 

Spraw wniesionych nie było. 

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 4 – Wnioski Komisji. 

Członek Komisji – Adam Chajęcki 

poprosił, aby Burmistrz umieścił na portalu internetowym odpowiedź na wniosek zgłoszony 

podczas posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w dniu 15 stycznia 2021 roku 

dotyczący odśnieżania. Odczytał treść pisma: 



14 

 

„Nadmierne stosowanie soli drogowej negatywnie wpływa na roślinność (drzewa, krzewy), 

powoduje korozję elementów metalowych oraz betonowych elementów infrastruktury 

drogowej (słupy oświetleniowe, krawężniki, płytki chodnikowe, kostkę brukową itp.), a także 

przyśpiesza korozję podwozi i karoserii aut. W czasie roztopów piasek wysypany na jezdnie 

spływa do kanalizacji deszczowej powodując jej zapchanie i zmniejszenie przepustowości. W 

związku z tym ograniczamy stosowanie soli i staramy się stosować, gdy jest to niezbędne”. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odpowiedział, że sól działa tylko do -5°C. Należy pochodzić do wszystkiego racjonalnie, gdyż 

na wiosnę może się okazać, że będzie zapchana kanalizacja deszczowa z powodu zbyt dużej 

ilości piachu użytego do posypywania dróg. Dla przykładu poinformował, iż w zeszłym roku 

była czyszczona deszczówka na ul. Żeromskiego na odcinku ok. 100 m, z której wyciągnięto 

85 ton różnego rodzaju piachu, żwiru i innych nieczystości. Pani prezes Przedsiębiorstwa 

Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. zorganizowała pracę spółki na 3 zmiany. Pracownicy 

pracują w następujących godzinach: 4:00-12:00, 7:00-15:00 oraz 18:00-23:00. Od 1 listopada 

2020 r. do 25 stycznia 2021 r. odbyło się 33 dni wyjazdowych. Ilość zużytej mieszanki solnej 

440 ton, ilość paliwa 1900 litrów, ilość przeprowadzonych godzin podczas wyjazdów 2160, 

koszty łącznie wyniosły 133.000,00 zł za dni wyjazdowe. Istnieją środki, które działają w 

temperaturach -20 °C/-30 °C ale kosztują 5 razy więcej niż sól, w stosunku do 1 tony. Gmina 

ma zawartą umowę ryczałtową na utrzymanie zimowe w wysokości 60.000,00 zł miesięcznie. 

Członek Komisji – Marcin Roszko 

poprosił, aby zwrócić się do taksówkarzy z prośbą o zapewnienie usług nocnych, gdyż 

mieszkańcy zgłaszają problem z dostępnością transportu w godzinach wieczornych i 

nocnych. Poruszył również temat dotyczący wymiany przydomowej oczyszczalni ścieków w 

budynku socjalnego w Babkach Oleckich. Zapytał, czy ktoś z urzędników poniósł jakiekolwiek 

konsekwencje za niedopilnowanie zakresu prac na etapie projektu – poprosił o odpowiedź 

na piśmie. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odpowiedział, że odpowiedz zostanie sporządzona na piśmie zgodnie z wnioskiem radnego. 

Odbyły się 2 spotkania z taksówkarzami. Taksówkarze są prywatnymi przedsiębiorcami i nie 

ma na nich bezpośredniego wpływu. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 
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dodał, że w gminie nie ma zarejestrowanych korporacji. Wszystkie zezwolenia na przewozy 

taksówkowe są zezwoleniami indywidualnymi. Zostanie podjęta kolejna próba rozmów z 

taksówkarzami. 

Członek Komisji – Marcin Roszko 

zapytał ile jest wydanych zezwoleń na przewozy taksówkowe. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

odpowiedział, że ok. 50. 

Przewodniczący Komisji – Dawid Bondarenko 

zapytał, na jakim etapie jest procedura planistyczna dotycząca miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Śródmieście – Centrum. 

Członek Komisji – Wioletta Dorota Żukowska 

zaproponowała, aby stworzyć harmonogram dyżurów nocnych, tak jak w aptekach. 

Poruszyła następujące sprawy: 

 zapytała, na jakim etapie są złożone wnioski mieszkańców Kukowa i Możnych 

odnośnie sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego; 

 poprosiła o aktualizację informacji znajdującej się na stronie internetowej urzędu 

odnośnie ulic, które gmina odśnieża. 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

odpowiedziała, że zweryfikuje dane na stronie internetowej i zostaną zaktualizowane. 

Członek Komisji – Wioletta Dorota Żukowska 

na prośbę mieszkańców zwróciła się z wnioskiem o częstsze odśnieżanie dróg wiejskich. 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

odpowiedziała, że rozmawiała z wykonawcą i zostały przekazane prośby. 

Przewodniczący Komisji – Dawid Bondarenko 

poprosił, aby gmina wystąpiła do powiatu z prośbą o odśnieżanie krótkich odcinków dróg 

gminnych, które znajdują się na terenach wiejskich i bezpośrednio w sąsiedztwie dróg 

powiatowych. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 
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odpowiedział, że istnieje umowa ustna z powiatem dotycząca odśnieżania krótkich odcinków 

dróg gminnych, należy przypominać się regularnie. Gmina odśnieża drogę powiatową w 

okolicach Babek Gąseckich. 

Przewodniczący Komisji – Dawid Bondarenko 

na prośbę mieszkańców Przytuł zwrócił się z prośbą, aby okazać granice drogi i działki 

gminnej. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

odpowiedział, aby rolnicy zgłosili się do Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska, gdyż takie okazanie jest jak najbardziej możliwe. 

Przewodniczący Komisji – Dawid Bondarenko 

przypomniał o zamontowaniu słupka informacyjnego na przystanku Olszewo Środek. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

odpowiedział, że jak tylko pracownicy fizyczni uporają się z odśnieżaniem to słupek zostanie 

zamontowany. 

Wiceprzewodniczący Komisji – Rafał Cezary Bielawski 

zapytał, czy jest w planach przyłączenie budynków gminnych na ul. Kasprowicza do sieci 

cieplnej. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

odpowiedział, że wspólnie z PEC Sp. z o.o. został przyjęty program uzupełniania sieci 

cieplnych. Pierwszy budynek został już podłączony. 

Innych wniosków w tym punkcie nie zgłaszano. 

Na tym punkt i posiedzenie komisji zakończono. 

Przewodniczący Komisji 

Dawid Bondarenko 

Protokołowała 

Sylwia Barszczewska 


